
Referat af NSCK’s generalforsamling lørdag den 26. maj 2018 kl. 
14.00 på Valdres Folkemuseum, Fagernes, Norge

Formand Vegar Sandholt bød velkommen, og de ti fremmødte præsenterede sig selv. Der var fem 
danskere (Per Rasmus Møller, Henriëtte Nielsen, Morten Langberg, Ulla Laage og Karsten 
Hermansen), fire nordmænd (Vegar Sandholt, Henning Andersen, Terje de Groot og Goos ten 
Napel) og Merle Kollum fra Estland.

a) Valg af dirigent og referent

Vegar Sandholt blev valgt til dirigent og Karsten Hermansen blev valgt til referent ved 
generalforsamlingen.

b) Formandens beretning

Vegar Sandholt uddelte sin beretning (KAN SÆTTES IND HER!). Der var kun et enkelt 
spørgsmål om medlemstallet i forhold til tidligere. Vegar Sandholt svarede, at der var brug for 
at arbejde på at få flere medlemmer. Terje de Groot har arbejdet på at hverve tidligere svenske 
medlemmer, men uden held. Beretningen blev godkendt med applaus.

Vegar Sandholt fortsatte efter beretningen med en status om instrumentparken, udgivelser, 
studerende m.m.

c) Fremlæggelse af det reviderede regnskab til godkendelse

I kasserer Povl Chr. Balslevs fravær fremlagde Vegar Sandholt regnskabet, som viste et 
overskud på kr. 10.923,-, hvilket blandt andet skyldes salg af jubilæumsbogen fra 2016.

Per Rasmus Møller spurgte, om alle medlemmer havde betalt kontingent eller i modsat fald var 
blevet slettet? Vegar Sandholt oplyste, at der var rykket og betalt.

d) Drøftelse af fremtidens arbejde

Der var enighed om, at der skulle gøres mere for at hverve nye medlemmer. Henning Andersen 
nævnte mulighederne i forbindelse med det nationale kirkeklokkeseminar mandag-tirsdag den 
28.-29. maj 2018. Henriëtte Nielsen oplyste, at klokkespilsstyringen i Landskrona var blevet 
fornyet, men det havde ikke – trods opfordring – udløst et medlemskab af klokkenisten på 
stedet.

Vegar Sandholt påpegede, at e-post er et flygtigt kommunikationsmiddel og talte for, at der 
skulle sendes ordinære breve til medlemmerne. Der blev enighed om, at der kunne udsendes 
breve i forbindelse med de to årlige udsendelser af Acta Campanologica. Det ville være uden 
merudgift og arbejdsmæssigt praktisk.

e) Budget for de kommende to år og fastsættelse af kontingent

Der forelå ikke noget budget for de kommende år, men kontingentet blev besluttet fastholdt 
med DKK 300/NOK 400/SEK 400. Forskellen skyldes de ret uens valutakurser.

f) Indkomne forslag (afleveres senest 14 dage inden og offentliggøres senest 24 timer inden 
mødet)



Ingen indkomne forslag.

g) Valg af formand

Per Rasmus Møller foreslog Vegar Sandholt, som var villig til genvalg og blev valgt med 
applaus.

h) Valg af bestyrelsesmedlemmer

Povl Christian Balslev, Ulla Laage, Per Rasmus Møller (ønskede ikke genvalg), Vegar Sandholt 
var alle på valg. Terje de Groot var ikke på valg, men ville gerne afløses. I stedet for Per 
Rasmus Møller og Terje de Groot valgtes Morten Langberg og Goos ten Napel. Bestyrelsen 
består herefter af

Vegar Sandholt (N), formand

Morten Langberg (DK), næstformand

Povl Chr. Balslev (DK), kasserer

Karsten Hermansen (DK), sekretær

Henning Andersen (N)

Ulla Laage (DK)

Goos ten Napel (N)

Henriëtte Nielsen (DK)

i) Valg af to revisorer samt en suppleant for disse

Peter Langberg og Helle Kjeldsen blev valgt som henholdsvis første- og anden revisor. Ulla 
Handler fortsatte som revisorsuppleant

j) Valg af delegerede til World Carillon Federation samt suppleanter for disse

Ulla Laage og Vegar Sandholt blev valgt. Som suppleanter blev Peter Langberg og Per 
Rasmus Møller valgt.

k) Valg af valgkomité til næste generalforsamling

Lars Sømod og Per Rasmus Møller blev valgt.

l) Eventuelt

Vegar Sandholt præsenterede ny folder om NSCK til brug i hvervekampagne. Henriëtte Nielsen 
foreslog en tilsvarende folder på engelsk.

Generalforsamlingen blev hævet kl. 14.55.

Således opfattet/KH


